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Ohlasy po RZ 9 (Malonty 1) 

Jan Kopecký: „Musím říct, že Vašek dneska letí a ani my se přitom neflákáme. Možná jsme jen na 

prvním Kohoutu čekali, jak rychlé to bude, ale bylo to hodně rychlé. Na Malontech jsme museli 

přidat, ale bylo to bez rizika. Vašek to riziko podle mě trochu podstupuje a my do toho budeme asi 

muset jít taky. Myslím, že teď má trochu výhodu se zkušenostmi na vodě, já jsem tu na vodě nikdy 

nejel. Každopádně, Venca jede hodně rychle.“ 

Václav Pech: „Vypadá to, že mi to ráno sedlo. Neudělali jsme žádnou chybu a jedeme na hranici 

reálných možností a tempo jako včera. Strašně se bojím, abych neudělal nějakou chybu, protože ty 

nové gumy jsou docela nečitelné. Je to dobré na povrchu, kde nestojí voda, ale ve vodě nebo na 

bahýnku je to strašně nebezpečné, dlouho se to veze. Bojím se toho, že sežereme něco, co nemáme 

napsané. Ale ráno nám vyšlo dobře. Teď teprve přijdou těžké zkoušky, druhé průjezdy a Lipno, 

takže se musím soustředit spíš na svůj výkon, než na časy.“ 

Miroslav Jakeš: „Pořád testujeme, takže dobře, že spadla voda. Jen jsme docela odvážně obuli, jeli 

jsme sliky a kluci dali měkčí směsi. Ale časy nebyly špatné. Na Malontech dobré, ale auto je nízké a 

dost to všude kopalo. Je to pořád neklidné. Něco s tím uděláme a zkusíme zrychlit, přiblížit se k nim, 

ale na druhou stranu se nemáme kam hnát.“ 

Jan Jelínek: „Jsme tu a to je základ, ale časy pořád nejsou. Nejsme s tím moc spokojení, ale 

nebudeme se pouštět do žádného velkého sportu. Moje jistota šla včera trochu nahoru, ale dnes to 

na mokru šlo zase dolů.“ 

Vojtěch Štajf: „Jsem moc spokojený, konečně jsme se trefili do nastavení auta. Pneumatiky, mapa, 

diferenciálová mapa, brzdové destičky, všechno perfektně sedlo. Navíc jsme neměli ani žádné krize. 

Tak jen aby to pokračovalo dál jako dosposud.“ 

Sebastian Frycz: „Bylo to těžké. Máme potíže s brzdami, nefungují jak by měly. Uvidíme po servisu.“ 

Martin Koči: „Nevím, kde se ráno stala chyba, bylo to ve mně nebo v Lukášovi. Místo levá sedm 

jsem slyšel levá tři a trochu jsme tam naletěli. Ale je to v pohodě, naštěstí jsme jen trochu ztratili 

výkon a museli po RZ narovnat výfuk, ale auto jelo rovně. Nemáme velkou ztrátu na Egona a jsem 

rád, že souboj pokračuje. Trošku musíme poladit nastavení, úplně to nesedělo a byl moc to 

nebrzdilo. Jsme tu ale kvůli testu a jsem rád, že se taháme o první místo ve dvoukolkách.“ 

Egon Smékal: „Ukrutně to klouže, ale nějak to funguje, takže se snažím jet rychle a bez chyby. 

Nějaké drobné chybičky tam sice byly, ale je to pořád v normě. Budeme se snažit udržet tempo, 

uvidíme.“ 
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